
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AMPA DE L’IES LLUIS VIVES DEL 29 DE GENER DE 2004 
 
S’inicia la reunió a les 18,40 amb els assistents següents: 
Èlia Martínez-Cava, Jordi Camprubí, Marta Reixach, Enric Zamora, M. Paz Gómez, Maria 
Puigardeu, Antonio Ángel i Laura Bernadàs. 
 
Abans d’iniciar la reunió de l’Ampa tenim una trobada amb el director, l’Albert Salvadó i la 
Coordinadora Pedagògica, la Roser Sabater, per tal de tractar el tema de la visita a l’Institut de 
la Regidora del Districte, Imma Moraleda. 
Se’ns informa que no hi ha acord entre el Departament d’Ensenyament i l’Ajuntament pel que 
fa a les mancances de l’Institut. 
L’edifici el manté l’Ajuntament i es per aquesta raó que es reben menys diners des del 
Departament i  tampoc li passa els diners sobrants (la diferència a l’Ajuntament. 
Una altra dificultat es deriva de compartir dos centres un mateix edifici amb criteris de 
necessitats diferents. 
Els Rams del 2004 ja estan acceptats. 
Segons les noves directrius del departament d’Ensenyament els criteris d’actuació per a les 
obres els marcarà la Junta de Directors de cada zona. 
En Jordi Camprubí serà el representant de l’Ampa a la visita de la Regidora i els temes a 
presentar-li són: Neteja i seguretat del recinte exterior, vestuaris i instal·lacions d’Educació 
Física i llum exterior  
La Roser Sabater informa d’una demanda de l’Institut a Serveis Socials per mirar d’aconseguir 
voluntaris per obrir una aula d’estudis durant les tardes a l’Institut. 
 
Temes del dia: 

1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Informacions de la comissió econòmica. 
3. Demanar reunió de l’Ampa amb la Junta Directiva 
4. Informacions del Consell Escolar del Districte 
5. Xerrada a les famílies. 
6. Torn de paraules 

 
1. S’aprova l’acta anterior 
2. S’obre un torn de paraules sobre la finalitat i la destinació de les quotes. L’opinió 

majoritària es que una part ha d’anar destinada a cobrir les mancances de l’institut fins 
que aconseguim que se’n faci càrrec el Departament.  

      Hi han problemes tècnica amb els disquets de la Caixa i l’ordinador que s’estan en    
             vies de solució. La ubicació de l’ordinador de l’Ampa a l’institut és nefasta. 

3. Demanaren tenir una trobada amb la Junta per intercanviar informacions i 
      sobretot    per saber com quedarà el BAT Tecnològic i el tema de la Biblioteca . 
4. La Marta participa al Consell Escolar del Districte. Ens informa que en el darrer, 
      la proposta de treball només va estar enfocada al PAD. També es van donar 
      les dades de matrícula del curs 2003-04. 
5. Per a aquest trimestre es mirarà de buscar algú pugui donar una xerrada    

             sobre la LOCE i com afectarà als estudis de secundària . 
6. Es posa de manifest que algunes famílies es queixen dels deures de vacances,     
       sobretot a 2n d’Eso. Se li ha comunicat a Coordinació Pedagògica i ha dit que ja  
       estava al cas i que mirarien de parlar-ne 

 
Sense res més a tractar, a les 20,30  s’aixeca la reunió. 

                                                 
 Barcelona, 4 de febrer de 2004 

Laura Bernadàs i Escartín 
Secretaria de l’AMPA Lluís Vives 
Aquesta acta està pendent d’aprovació a la propera reunió  


